
 

對香港展覽業的發展的意見 

 

立法會工商事務委員會秘書收： 

  

灣仔區己經係全香港最塞車的區域，所以我無論如何都要反對響灣仔起多

一個巨大的會展，因為如果灣仔再多一個商業大廈的話，根本就塞到成個

灣仔都係車。尤其是會展同其他的商業大廈有所不同，次次展覽就係灣仔

有好多大型貨車上落貨，宜家已經塞到死。如果政府響道路安排上做得唔

夠妥當的話，咁樣就更加無辦法解決塞車問題。所以唔係話我地呢啲做運

輸行業的自私淨係諗自己，而係如果唔好好咁樣做規劃的話，咁成個灣仔

就會變死塞車之城。一味話會展業對香港好重要，咁係咪就要我哋草根市

民受難，日塞夜塞，又搵唔到食，再過多幾年都唔知仲會有啲咩人重視香

港的物流業！ 

  

Kwok W.Y. 
2010 年 4 月 10 日 
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